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1. Møtereferat 
 

Dato: 9.12.2011 

Tidspunkt kl.: 19:00 – 19:45 

Sted: Håkon 

Referent: Håkon 

 Styremøte Vangsåsen Vel 

 

Deltakere 

Oddvar Dufseth Leder 930 67 862 oddvar.dufseth@c2i.net 

Runar Hyll Nestleder 975 39 196 runarhyl@online.no 

Brigt Birkeland Kasserer 974 37 434 brigt.birkeland@hihm.no 

Håkon Dufseth Sekretær 930 05 682 hakon.dufseth@no.ibm.com 

Nikolai Hausammann Styremedlem 958 65 604 nikolaihausammann@gmail.com 

Karen Busterud Styremedlem 913 23 949 karen.busterud@hamar.kommune.no 

Lise K. Stensrud Styremedlem 915 23 740 lise.k.stensrud@sparebanken-hedmark.no 

 

Agenda med kommentarer og aksjonspunkter 

FASTE SAKER: 

 

FASTE SAKER: 

1. Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjent. 

2. Godkjenning av referat fra forrige møte, 04.10.2011 

Godkjent. 

3. Medlemsliste. Økonomi (Brigt) 

Medlemsliste er oversendt styremedlemmene. Ca 90 husstander har vært medlem gjennom 
2011.  
Noen har betalt 2 ganger. Er det ryddet opp slik at det er tilbakebetalt / de har fått gratis 
medlemsskap i 2012? 
Styret vedtok at de som har betalt etter 1.11, er medlemmer for 2012.  
 
Beholdning Sparebanken Hedmark: 
Beholdning pr 01.01.2011                            Kr 39 126,99 
Beholdning pr 07.12 2011                            Kr 35 416,76  
Kr 10 000 fra Sulland Fondet er da IKKE mottatt. 
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4. Nyhetsbrev/infoskriv 

Neste nyhetsbrev sendes ut i forkant av årsmøtet. 
Det legges ut julehilsen på hjemmesiden (Nikolai/Runar). 

OPPFØLGINGSSAKER: 

5. Stedsutviklingsprosjektet Øvre-Vang 

Hjemmesiden, www.ovre-vang.no. 
Vi er interessert i å melde inn våre arrangementer til denne siden, men vi ønsker ikke 
vedlikeholdsansvar (Oddvar). 

6. Julekut julaftens morgen på Kirkebyenga 

Ifølge Runar vil Bjørn Åge Lehne arrangere dette for Kirkebyenga. Basert på erfaringer fra forrige 
gang, holder vi oss langt unna dette arrangementet. 

NYE SAKER: 

7. Områderegulering av øvre del av Vangsåsen 

Hva er egentlig vedtatt ifm turistutbygging på Kirkeby? 
Det blir visstnok ingen regulering før 2014/2015, men velforeningen ønsker å få avklart hva 
politikerne egentlig vedtok i den nye kommuneplanen. 
Utsendt utkast til brev godkjennes av styret og sendes til kommunen (Oddvar). 

8. Eventuelt 
Brøyting av skogsbilvegen. Ingen drift i vinter. Ola Sæhlie kan brøyte for ca. 1000 kr. Oddvar 
følger opp. 
Banen på Kirkebyenga bør islegges. Oddvar undersøker om kommunen kan sponse. 
Dufsetbakken. Det er ønskelig at det settes opp noen knagger for feste av hunder samt at det 
settes opp et termometer (Ringsakertermometer). (Oddvar). 

 
Biblioteket I Vang. Velet bør engasjere seg for å unngå nedleggelse (Oddvar). 
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Gaver. Nikolai har kjøpt en påskjønnelse (1 fl akevitt) til Skyrud på 
Tomterødegården som takk for at vi får ha krakkene der. Han takket for gaven og uttrykte at han 
syntes det var på tide at han fikk en liten oppmerksomhet. 

Vi kjøper en fl cognac til Morten Rosenberg som takk for arbeidet han har gjort på Dufsetbakken, 
og Laila Gjendahl får en 3l rødvin (Doppio Passo) som takk for at vi får disponere grunnen til 
gapahuk og sittegrupper (Håkon) 
 

9. Neste møte  
Tirsdag 10. januar 2012 kl 1900 hos Runar. Hovedsaken blir årsmøtet 24. februar 2012. Sjekk 
om Mammuthus er ledig (Oddvar). 

 

 


